
Geachte leden van de Commissie Samenleving van de Gemeente Zevenaar, 
 
Ik ben lid van de Amnestygroep Zevenaar, maar spreek hier op persoonlijke titel. 
De kinderrechten liggen mij na aan het hart. Zo heb ik ruim twee jaar geleden in deze 
commissie inspraak gevraagd over het Kinderpardon. Kort daarop is in de gemeenteraad 
een motie aangenomen waarin het kabinet gevraagd werd het Kinderpardon te versoepelen. 
In januari 2019 heeft het kabinet de zogenaamde Afsluitregeling vastgesteld, waardoor veel 
van de hier gewortelde asielkinderen in Nederland konden blijven.  
 
Ik stel het op prijs dat ik vanavond uw aandacht mag vragen voor de situatie van 
alleenstaande minderjarige vluchtelingen, die momenteel in Griekenland verblijven. 
 
Hulporganisaties, kinder- en jeugdartsen hebben hun grote zorgen geuit over de veiligheid 
van deze kinderen en de ontoereikende gezondheidszorg - zeker in het licht van de huidige 
corona-pandemie - en hebben er meermalen bij het kabinet op aangedrongen de 
omstandigheden voor deze kinderen te verbeteren.   
 
Griekenland deed in oktober vorig jaar een oproep aan EU-lidstaten om 2500 alleenstaande 
kinderen elders in de EU op te vangen. Diverse landen, zoals Duitsland en Luxemburg, 
hebben hier gehoor aan gegeven.  
 
In Nederland lieten de afgelopen tijd een behoorlijk aantal gemeenten aan het kabinet weten 
dat zij bereid waren deze kinderen op te vangen. 
 
Het kabinet besloot echter in mei jl. om geen kinderen uit de overvolle Griekse 
opvangkampen naar Nederland te halen, maar ter plekke in Griekenland hulp te bieden.  
Dit wordt echter door veel betrokken hulporganisaties zoals Defence for Children en Stichting 
Vluchteling als “een schijnoplossing gezien om een politiek probleem op te lossen”.   
 
Op 4 juni jl. is er door verschillende politieke partijen in een debat in de Tweede Kamer 
nogmaals op aangedrongen om een aantal van deze kinderen in Nederland op te vangen. 
Het kabinet volhardt echter in haar eerder genomen standpunt. De regeringspartijen 
verschillen daarover van mening: VVD en CDA voelen er niets voor, D66 en ChristenUnie 
willen wel tegemoetkomen aan de hulpvraag die de Grieken eerder deden aan de Europese 
Unie.  
 
Ik wil de gemeenteraad vragen om – zoals een aantal andere gemeenten in Nederland - 
naar het kabinet te benadrukken, dat opvang van de kinderen buiten Griekenland 
noodzakelijk is en de bereidheid te tonen om een deel van deze kinderen in Zevenaar op te 
vangen. 
  
Ik dank u voor uw aandacht. 
 
 
Frank Schaapsmeerders  
Zevenaar, 15 juni 2020 


